
2014D27657 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 28 juli 2014 

U heeft gevraagd om een reactie op de brief van Stichting Eerlijke 
Geneesmiddelen Voorziening (Stichting EGV) inzake de «Eindrapportage 
overheveling 2013», gedateerd op 16 mei 2014. 

Ik heb uw Kamer per brief op 15 mei 2014 geïnformeerd over de overhe-
veling specialistische geneesmiddelen (Kamerstuk 29 248, nr. 269). In deze 
brief heb ik mijn reactie op het rapport van Stichting EGV over de 
overheveling 2013 gegeven. Het rapport van Stichting EGV heb ik ook als 
bijlage bij voornoemde brief gevoegd. 

Stichting EGV signaleert naar aanleiding van deze overheveling vanuit 
patiëntperspectief een aantal knelpunten, waarvan de voornaamste zijn: 
– Aanwijzingen dat patiënten mogelijk om niet-medische redenen 

geswitcht worden, dit geldt met name voor groeihormonen. 
– Opnieuw signalen dat informatie-uitwisseling over het medicatiedos-

sier tussen ziekenhuis en openbare apotheker niet optimaal verloopt 
(medicatieoverdracht). 

Naast voornoemde knelpunten geven artsen aan zich wel eens 
belemmerd te voelen of daadwerkelijk belemmerd te zijn in het 
voorschijven van een duur geneesmiddel. 

Kortheidshalve verwijs ik voor een uitgebreide reactie naar mijn 
hierboven al aangehaalde brief met betrekking tot de overheveling 
specialistische geneesmiddelen 2015. Tevens verwijs ik u naar de 
antwoorden op de recente Kamervragen van het Kamerlid Van Gerven 
van de SP over het voorschrijven van groeihormonen (Kamerstukken II, 
2013–2014, aanhangsel 2231). 

De Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
E.I. Schippers
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